
ELEVRÅDET

Elevrådet hadde møte tirsdag 8. oktober.

Følgende møtte:
3. trinn: Vilde og Thelma
4. trinn: Oda og Ludvig
5. trinn: Emilie og Aksel
6. trinn: Marie og Markus
7. trinn: Vivian og Teodor

Sak 09/23-24: Fra SU-møtet
Vivian og Marie fortalte fra SU-møtet.

Sak 10/23-24: Banefordeling
Elevrådet kikket på fordelingen av bingen. Elevrådet ønsker at det blir

gjort en del endringer i forhold til den gamle. Ny fordeling blir gitt til alle klasser.

Sak 11/23-24: Eventuelt

Fra 4. trinn:

-Vi lurer på hvor mange det kan være om gangen i fuglerederonsa og i hengeøyene?

Fra 5. trinn:

-Vi ønsker flere aktivitetsdager i løpet av skoleåret. Det kan være idrettsdager eller
lekedager. Elevrådet snakket sammen om hvordan en slik dag kan være. Vi har en
del tanker, men ønsker å høre hva de voksne sier først. Elevrådet kan være med å
planlegge en slik dag hvis de voksne på skolen tenker at det er mulig å få til flere
aktivitetsdager enn de vi har nå.
-Kan vi få til en kle-seg-ut-dag på skolen? Elevrådet syns dette hørtes ut som et bra
forslag. Det kan være flere anledninger til å kle seg ut. Disse forslagene til tidspunkt
å kle seg ut kom fra elevrådet: -halloween

-adventstida (nisseluer og lignende)
-karneval rundt fastelavn
-noe rundt 1.april



-Vi finner ofte sneiper og brukt snus i skolegården. Er det mulig å få opp et skilt med
“Røyking forbudt”?

Fra 6.trinn:

-Er det mulig å ha vannkrig til sommeren? Elevrådet bestemte at dette spørsmålet
kommer vi tilbake til når det nærmer seg sommer.

Fra 7.trinn:

-Det er ofte tomt for såpe i dispenserne på do.

Neste elevrådsmøte blir 22. oktober.

Marit Norby, elevrådskontakt
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